

Referat styremøte 20.05.20

Til stede: Terje, Ketil, Marianne, Håkon, Roger, Jan Roger og Wenche

18/20 Hjemmesiden.

Lage nytt layout på hjemmesiden, og gjøre den litt enklere.

Wenche tar ansvar for dette.

19/20 Stiklestadutstillingen.

Planleggingen er i full gang, og mye er allerede klart. Det jobbes videre med å skaffe folk til å hjelpe til og sponsorer til katalog.

20/20 DHT

Mye er uavklart i forhold til DHT enda. Vi mangler en del papirer og valgkomiteens innstilling har enda ikke kommet. Vi sender mail til HS og etterspør dette, samt svar på spørsmål vi har stilt i tidligere mail.

Ketil tar ansvar for å forfatte mail, og sender det til styret for godkjenning før den blir sendt ut.

21/20 Klubbmesterskapet

Her er det meste klart. Det jobbes videre med dommere osv når påmeldingen er stengt.

22/20 Eventuelt

Forslag fra Terje om å innføre championatskjold og lage en klubb pin. Styret synes dette er ett veldig godt forslag, og det jobbes videre med dette.

Referent: Wenche Eide